
J e g y z ő k ö n y v

Készült: A Balmazújvárosi  Közös Önkormányzati  Hivatal  Dísztermében (4060 Balmazújváros,
Kossuth  tér  4-5.)  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és
Közbiztonsági Bizottság 2018. február 13-án 15.30 órakor kezdődő nyilvános ülésén.

Jelen vannak:           
Bizottság részéről: Szarvas Endre bizottsági elnök

Szabóné Sándor Judit bizottsági tag
Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Tóth Attila bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati Hivatal részéről:  dr. Bencsik Judit jegyző

dr. Kis Marianna aljegyző
Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető
Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető

Továbbá:
Lengyel Menyhért Városi Könyvtár részéről: Molnárné Nemes Margit intézményvezető
Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény részéről: Tóth Zsuzsánna intézményvezető
Veres Péter Kulturális Központ részéről: Sós Csaba megbízott igazgató
Nádasdi László képviselő

Szarvas Endre bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a
Bizottság 4 fővel határozatképes.

Balmazújváros Város Önkormányzat Intézményfelügyeleti, Szociális és Közbiztonsági Bizottsága 4
igen szavazattal elfogadta az alábbi napirendet:

N y i l v á n o s  ü l é s
1. Előterjesztés  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  2018.  évi  költségvetési  rendeletének

elfogadása tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

2. Előterjesztés  a  Veres  Péter  Kulturális  Központ  2017.  évi  beszámolója  és  2018.  évi
munkatervének jóváhagyása tárgyában
Előadó: Sós Csaba mb. intézményvezető

3. Előterjesztés  a  Lengyel  Menyhért  Városi  Könyvtár  működéséről  szóló  2017.  évi
beszámoló, valamint 2018. évi munkatervének jóváhagyása tárgyában 
Előadó: Molnárné Nemes Margit intézményvezető

4. Előterjesztés  a  települési  támogatás  megállapításának,  kifizetésének,  folyósításának,
valamint  felhasználása  ellenőrzésének szabályairól  szóló 4/2017.  (II.15.)  önkormányzati
rendelet módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

5. Előterjesztés  a  lakások  és  helyiségek  bérletére  vonatkozó  egyes  szabályokról  szóló
37/2009. (XI. 25.) számú rendelet módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

6. Előterjesztés a Városi Bölcsőde nyári nyitvatartási rendjének jóváhagyása tárgyában
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Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
7. Előterjesztés  az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény óvodai intézményegysége nyári

zárva tartási rendjének jóváhagyása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

8. Előterjesztés az óvodai beiratkozás időpontjának meghatározása tárgyában
Előterjesztő: Szarvas Endre ISZKB elnök

Z á r t  ü l é s
1. Előterjesztés  önkormányzati  lakás  városi  érdekből  történő  bérbeadása  tárgyában

Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
2. Előterjesztés  önkormányzati  tulajdonú  lakás  szociális  jelleggel  történő  bérbeadásának

elutasítása tárgyában hozott határozat elleni fellebbezés elbírálása tárgyában
Előterjesztő: Szarvas Endre ISZKB elnök

3. Előterjesztés  önkormányzati  lakás  szakember  elhelyezése céljából  történő biztosításának
véleményezése tárgyában
Előterjesztő: Szarvas Endre ISZKB elnök

1. napirend:  Előterjesztés  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  2018.  évi  költségvetési
rendeletének elfogadása tárgyában  

Szarvas Endre bizottsági elnök
Van-e kérdés vagy vélemény az előterjesztéssel kapcsolatban? Gondolom mindenki elolvasta az
összegzést, amit a pénzügyi osztályvezető szépen leírt. Költségvetésünk egyensúlyban van. Nem
látok olyat, ami a bevételt növelte volna, mint például 10 évvel ezelőtt ingatlan eladásból származó
bevétel. Van-e olyan intézmény, mint a bölcsődénél tavaly, hogy az önkormányzatnak hozzá kell
tennie? Át is adom a szót Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető asszonynak.

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető 
2013. január elsejétől van feladat finanszírozás biztosítva. Az volt a cél, hogy az önkormányzatok
kötelezően ellátandó feladataihoz a forrást biztosítsa.  Évről évre érzékelték a rendszerben rejlő
problémákat,  mert  évről  évre módosult.  A kulturális  feladatok támogatása a  központi  forrásból
továbbra is lakosságszám arányosan történik. Ami korábbi években 1410 Ft volt, ebben az évben
nem hogy emelkedett volna, hanem még tovább csökkent 1290 Ft-ra. A múzeumi feladatok ellátása
új feladatként jelent meg 2013-ban és ehhez is van egy kevés központi támogatás, így együttvéve
mindössze  31  millió  forint.  A Veres  Péter  Kulturális  Központ  és  a  Lengyel  Menyhért  Városi
Könyvtár költségvetéséhez több mint 100 millió forintot kell az önkormányzatnak adnia. A többi
területről már pozitívumról számolhatunk be. Korábban a gyermekétkeztetésben voltak hiányok,
ezt  szinte  teljesen lefedi  a központi  forrás.  Jelentősen kellett  támogatni  az önkormányzatnak a
bölcsőde működését, de ettől az évtől jelentős változás történt, új finanszírozási formában. Feladat
finanszírozottan,  de  új  számolási  móddal,  míg  régebben  a  gyermeklétszám  alapján  adták  a
támogatást,  most  a  szociális  intézményekhez  hasonlóan  egy  bértámogatást  és  egy  működési
támogatást  adnak,  ami  olyan  mértékű,  ami  lefedi  a  költségvetését  a  bölcsődének.  Óvoda
tekintetében többlettámogatást kell adnunk az óvodának, mivel olyan mértékű lesz ebben az évben
a  nyugdíjba  vonulók  száma  az  intézményben,  hogy  azt  a  költségvetési  források  nem  tudják
fedezni. A dolgozókat megillető juttatásokat, a jubileumi jutalmakat és a felmentési illetmények
összeg fedezetét biztosítani kell. A szociális ágazatnál is pozitívum állt be, a Humán Szolgáltató
Központ látja el a mi esetünkben a legtöbb kötelezően ellátandó önkormányzati szociális feladat. A
kultúra,  ami  2013  óta  nem nagyon  hallgattatott  meg,  gondolom máshol  is  probléma.  Nálunk
nagymértékű az önkormányzati  hozzájárulás,  ami több mint  100 millió  forint.  Az intézmények
működését  igyekszünk  a  már  megszokott  szinten  tartani,  hogy  zavartalanul  működjenek  és  a
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lakosság  igényeit  kielégítsük,  és  kielégítő  programokat  biztosítsunk.  Úgy  gondolom,  hogy  a
beterjesztett költségvetésük a működésüket színvonalasan biztosítani fogja ebben az évben is.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönjük szépen. Van-e kérdés? Ha nincs, ki az, aki elfogadja a határozati javaslatot?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, 1 bizottsági tag tartózkodott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

7/2018. (II. 13) sz. ISZKB határozat:

Balmazújváros Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének elfogadása
tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága Balmazújváros Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének elfogadása
tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatának 1. pontját elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek.

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, 1 bizottsági tag tartózkodott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

8/2018. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:

Balmazújváros Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének elfogadása
tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága Balmazújváros Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének elfogadása
tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatának 2. pontját elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek.

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, 1 bizottsági tag tartózkodott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

9/2018. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:

Balmazújváros Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének elfogadása
tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága Balmazújváros Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének elfogadása
tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatának 3. pontját elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek.

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, 1 bizottsági tag tartózkodott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:
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10/2018. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:

Balmazújváros Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének elfogadása
tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága Balmazújváros Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének elfogadása
tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatának 4. pontját elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek.

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, 1 bizottsági tag tartózkodott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

11/2018. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:

Balmazújváros Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének elfogadása
tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága Balmazújváros Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének elfogadása
tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatának 5. pontját elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek.

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, 1 bizottsági tag tartózkodott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

12/2018. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:

Balmazújváros Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének elfogadása
tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága Balmazújváros Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének elfogadása
tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatának 6. pontját elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Kedves képviselő asszony, nem fejtené ki, hogy miért tartózkodott?

Szabóné Sándor Judit bizottsági tag
Az előző költségvetésnél  is  tartózkodtam.  Tartalmaz olyan pontokat,  amikkel  nem értek egyet,
ilyen a hitel felvétel. Sok részével is egyetértek, azért is nem szavaztam nemmel. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
A határozati  javaslat  6  pontja  nem  mind  arról  szólt,  amiről  képviselő  asszony  beszélt,  de
természetesen mindenkinek egyéni véleménye van. Ki az, aki elfogadja a rendelet-tervezetet?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 3 bizottsági tag igennel
szavazott, 1 bizottsági tag tartózkodott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:
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13/2018. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:

Balmazújváros Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének elfogadása
tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága Balmazújváros Város Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének elfogadása
tárgyában készült előterjesztés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

2. napirend: Előterjesztés a Veres Péter Kulturális Központ 2017. évi beszámolója és 2018.
évi munkatervének jóváhagyása tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszöntöm Sós Csaba megbízott igazgató urat. Van-e kiegészítés?

Sós Csaba megbízott igazgató
Köszönöm szépen, nincs kiegészítenivalóm.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Lehet-e tudni, hogy a Munkácsy kiállítást hányan nézték meg?

Sós Csaba megbízott igazgató
Valamennyivel meghaladtuk a 9500 főt, reméljük, hogy a 10.000-es álomhatárt elérjük. Vasárnap
lesz az utolsó nap, amikor még megtekinthető.

Szabóné Sándor Judit bizottsági tag
Sokan mondták, hogy időnkét nagy a tömeg a buszon, mert csoportosan jönnek Debrecenből a
kiállításra.

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Azt lehet-e tudni, hogy a balmazújvárosiak száma hogy alakult?

Sós Csaba megbízott igazgató
Erre vonatkozó pontos statisztikát  nem tudok mondani,  de körülbelül  1500 fő.  Többnyire  nem
balmazújvárosi a látogató közönség. Az oktatási intézményeken keresztül nagyon sokan jöttek. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Az Ifjúsági Háznak mekkora a leterheltsége?

Sós Csaba megbízott igazgató
Sok állandó foglalkozás van este 8 óráig folyamatosan. Talán 1-2 nap van, ami kivétel.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönöm szépen. Van-e kérdés? Ki az, aki elfogadja a beszámolót?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

14/2018. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:
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A Veres Péter Kulturális Központ 2017. évi beszámolója és 2018. évi munkatervének
jóváhagyása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága  Előterjesztés  a  Veres  Péter  Kulturális  Központ  2017.  évi  beszámolója  és  2018.  évi
munkatervének  jóváhagyása  tárgyában  készült  előterjesztés  határozati  javaslatát  elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek.

3. napirend:  Előterjesztés  a Lengyel Menyhért Városi Könyvtár működéséről szóló 2017.
évi beszámoló, valamint 2018. évi munkatervének jóváhagyása tárgyában 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszöntöm Molnárné Nemes Margit intézményvezető asszonyt. Van-e kiegészítés?

Molnárné Nemes Margit intézményvezető
Ettől az évtől a minisztérium új beszámoló formát kér az intézményektől. Ennek az az oka, hogy
kötelező évenként beszámolót készíteni a nyilvános leltár jegyzékben szereplő könyvtáraknak, de
ezek a beszámolók eléggé egyediek,  valaki egy oldalban leírja,  van, aki kettőben,  én általában
sokban.  Gondolom,  hogy ezeket  próbálják  valamilyen  formában  összehasonlítani,  mert  bízunk
benne, hogy most már ránk kerül a sor és akkor mi is bekerülhetünk abba a sorba, amikor majd
osztályvezető asszony azt tudja mondani, hogy teljesen lefedi a könyvtár finanszírozási oldalát.
Azt mondták nekünk, hogy egy erős lobbival szeretnének készülni azok az emberek, akik ezért
tudnak  tenni.  Egy  új  sablont  kaptunk,  ami  igen  bőséges,  egyrészt  kér  egy  csomó  táblázatot,
gondolom, hogy az összehasonlítást meg tudják tenni. Sok helyen pedig szöveges értékelést vagy
indoklást  kérnek.  Mivel  időben  úgy  jött  össze,  hogy  február  28-ig  kell  beérkeznie  a  Megyei
Könyvtárba testületi elfogadással, nekünk pedig február 14-re kellett elkészíteni a régit, akkor azon
gondolkodtam, hogy hogyan is tudnám összehozni. Végülis úgy döntöttem, hogy megírom azt,
amit szoktam és megpróbálom a másikkal összerakni és így született meg a két beszámoló. Ha
minden a tervek szerint fog menni, akkor jövőre csak az újnak kell elkészülnie. Azt nem tudom,
hogy időben hogy fog alakulni, hogy mennyire tudja a testület elfogadni és a napirendi pontokba
beilleszteni.  Bár  sok  mindentől  fog  ez  függeni,  nem  is  biztos,  hogy  ilyen  marad.  Ennek
függvényében fog elkészülni a jövő évi beszámoló.

Szabóné Sándor Judit bizottsági tag
Minden évben szépen el van készítve, jó olvasni.

Béresné Lőrincz Erzsébet bizottsági tag
Véleményem szerint Balmazújváros szerencsés helyzetben van, a lakosokat és az intézményeket
érintve,  nagyon színvonalas munka folyik nagyon kevés személyi  állománnyal,  akár a Lengyel
Menyhért Városi Könyvtárban, akár a Veres Péter Kulturális Központban. Gratulálni szeretnék a
munkájukhoz  és  további  jó  munkát  kívánok hozzá.  Ennek a  pénzügyi  fedezetét  azért  komoly
munka  megalkotni.  A költségvetési  napirendi  ponthoz  visszakapcsolódva  a  Pénzügyi  Osztály
dolgozóinak szeretnék gratulálni. Minden intézmény, hogy tisztességesen és rendesen működjön és
mindenki igénye ki legyen elégítve, ahhoz szépen át kell látni a dolgokat. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönöm szépen. Van-e kérdés? Ki az, aki elfogadja a beszámolót?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

15/2018. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:
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A Lengyel Menyhért Városi Könyvtár működéséről szóló 2017. évi beszámoló,
valamint 2018. évi munkatervének jóváhagyása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága  a  Lengyel  Menyhért  Városi  Könyvtár  működéséről  szóló  2017.  évi  beszámoló,
valamint 2018. évi munkatervének jóváhagyása tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatát
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

4. napirend:  Előterjesztés  a  települési  támogatás  megállapításának,  kifizetésének,
folyósításának, valamint felhasználása ellenőrzésének szabályairól szóló 4/2017. (II.15.)
önkormányzati rendelet módosítása tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
2017-ben megalkottuk ezt a rendeletet, most pedig módosítjuk. Van-e kérdés vagy hozzászólás? Ha
nincs, ki az, aki elfogadja a rendelet-tervezetet?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

16/2018. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:

A települési támogatás megállapításának, kifizetésének, folyósításának, valamint
felhasználása ellenőrzésének szabályairól szóló 4/2017. (II.15.) önkormányzati

rendelet módosítása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága  a  települési  támogatás  megállapításának,  kifizetésének,  folyósításának,  valamint
felhasználása  ellenőrzésének  szabályairól  szóló  4/2017.  (II.15.)  önkormányzati  rendelet
módosítása tárgyában készült rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

5. napirend: Előterjesztés a lakások és helyiségek bérletére vonatkozó egyes szabályokról
szóló 37/2009. (XI. 25.) számú rendelet módosítása tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
2009-ben alkottuk meg a rendeletet,  most pedig módosítjuk. Szépen le van írva, hogy mit kell
tartalmaznia a pályázatnak. Van-e kérdés?  Jó ez a mondat, hogy egyértelmű pályázat elbírálása
miatt szükséges. Eddig is egyértelmű volt, nem?

Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető
Egyértelmű  volt,  hogy  pontazonosság  esetén  a  pályázók  zárt  liciten  vesznek  részt.  Felmerült
azonban jegyző asszonyban és a kollégában,  hogy mi van akkor,  ha mind a ketten ugyanazt a
tartalmú licitet  vállalják.  Így arra  gondoltunk,  hogy sorsolással  döntenék el,  hogy ki  legyen  a
nyertes.

dr. Bencsik Judit jegyző
Nyilván a pályázók jelenlétében kerülne erre sor. Költségalapú lakásoknál zártkörű licitet tartunk
pont egyenlőség esetén. Legutóbb szerencsénk volt, mert nem azonos tartalmú volt a licit, de nem
sok különbség volt. Az a lényeg, hogy hány hónapra előre vállalják a lakás bérleti díj megfizetését.
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Szarvas Endre bizottsági elnök
A pontozásban történt változás?

Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető
Pontosítottunk,  illetve  az  a  javaslat  fogalmozódott  meg  bennünk,  hogy eddig plusz 3 pontban
részesülhettek azok, akik lakáscserét szerettek volna és ezt vettük ki belőle. 

Szabóné Sándor Judit bizottsági tag
Akkor olyan feltételekkel indul, mint a többi pályázó?

Szabadi Magdolna titkársági osztályvezető
Igen, így 15 pontra módosult a maximálisan elérhető pontszám.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Van-e kérdés? Ha nincs, ki az, aki elfogadja a rendelet-tervezetet?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

17/2018. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:

A lakások és helyiségek bérletére vonatkozó egyes szabályokról szóló 37/2009. (XI.
25.) számú rendelet módosítása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága a lakások és helyiségek bérletére vonatkozó egyes szabályokról szóló 37/2009. (XI. 25.)
számú rendelet módosítása tárgyában készült előterjesztés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja
a Képviselő-testületnek.

6. napirend:  Előterjesztés  a  Városi  Bölcsőde  nyári  nyitvatartási  rendjének  jóváhagyása
tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszöntöm Tóth  Zsuzsánna intézményvezető  asszonyt.  Van-e kiegészítés?  Szépen le  van írva,
hogy 2018. június 25-től július 10-ig zárva lesz a bölcsőde. Miért pont keddig lesz zárva?

Tóth Zsuzsánna intézményvezető
Korábban az volt az álláspont finanszírozás szempontjából, hogy azok a gyerekek, akik 10 napot
meghaladó hiányzást egy hónapban elérik, akkor a finanszírozás már rájuk nem érvényes. Ez már
változott finanszírozás tekintetében, azonban ez egy bevált nyitva és zárva tartási rend a tisztító
meszelések és feladatok elvégzésének ütemezéséhez. 

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönöm szépen. Ki az, aki elfogadja a határozati javaslatot?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

18/2018. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:

A Városi Bölcsőde nyári nyitvatartási rendjének jóváhagyása tárgyában 
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Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága  a  Városi  Bölcsőde  nyári  nyitva  tartási  rendjének  jóváhagyása tárgyában készült
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

7. napirend:  Előterjesztés  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény  óvodai
intézményegysége nyári zárva tartási rendjének jóváhagyása tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Szintén szépen le van írva,  hogy melyik óvoda mettől meddig lesz zárva. Február 15-ig kell a
szülők részére meghirdetni?

Tóth Zsuzsánna intézményvezető
Igen. Február 15-ig van kötelezettségünk a szülők tájékoztatására.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Nevelés nélküli munkanapot előtte 7 nappal kell közzétenni?

Tóth Zsuzsánna intézményvezető
Igen, így kell értesíteni a szülőket.

Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönöm szépen. Ki az, aki elfogadja a határozati javaslatot?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

19/2018. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:

Az Egyesített Óvoda és Bölcsőde Intézmény óvodai intézményegysége nyári zárva
tartási rendjének jóváhagyása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága  az  Egyesített  Óvoda  és  Bölcsőde  Intézmény  óvodai  intézményegysége  nyári  zárva
tartási  rendjének jóváhagyása tárgyában készült  előterjesztés  határozati  javaslatát  elfogadásra
javasolja a Képviselő-testületnek.

8. napirend: Előterjesztés az óvodai beiratkozás időpontjának meghatározása tárgyában

Szarvas Endre bizottsági elnök
Óvodai  beiratkozás  időpontjai  2018.  május  2.,  3.  és  4-e.  Mennyi  lesz  a  létszám,  több  vagy
kevesebb az előző évekhez képest?

Tóth Zsuzsánna intézményvezető
A tavalyi  évben beiratkozás alkalmával ezeken a napokon, és most csak a konkrét beiratkozási
napokat  említem,  mert  egyébként  folyamatos  felvétel  van az óvodában és a  bölcsődében is  az
óvodai beiratkozásra kiírt napokon 156 gyereket írtunk be. Most a születési előrejelzések alapján
tudunk csak számadatokat, 192 azoknak a gyerekeknek a száma, akik betöltik augusztus 31-ig a 3.
életévüket. Tehát be kell, hogy iratkozzanak az óvodába. Nyilván ez a szám még el fog oszlani a
református egyház által  fenntartott  óvoda, illetve az Egyesített  Óvoda és Bölcsőde intézményei
között.
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Szarvas Endre bizottsági elnök
Köszönöm szépen. Ki az, aki elfogadja a határozati javaslatot?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel
szavazott, így a bizottság meghozta az alábbi határozatot:

20/2018. (II. 13.) sz. ISZKB határozat:

Az óvodai beiratkozás időpontjának meghatározása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Intézményfelügyeleti,  Szociális  és  Közbiztonsági
Bizottsága  az  óvodai  beiratkozás  időpontjának  meghatározása  tárgyában  készült  előterjesztés
határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Szarvas Endre bizottsági elnök
A bizottság ülésének nyilvános része véget ért, zárt ülésen folytatjuk tevékenységünket.

K.m.f.

Szarvas Endre
bizottsági elnök

Tóth Attila
bizottsági tag

Papp-Kovács Orsolya
jegyzőkönyvvezető
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